
 

 

GRYTELVA HYTTEFORENING 

Styremøte 19.juni 2019  kl. 19- 21 

Hos:  Guri Hafsten Aalerud ,  Asker 

Tilstede: Knut Olav Furuseth, Knut-Erik Holmen, 

  Guri Hafsten Aalerud, Roy Andersen, Astrid Løken Nordgård 

Fraværende:  Ingolf Lundberg    

Referent: Astrid Løken Nordgård 

 

Agenda: 

* Oppfølging av  forrige møtereferat 

* Innsats i forhold til fiskeforeningen 

* Avtaler med lokale butikker og rabattordninger for medlemmene 

* Dugnader 

 

Siste referat fra 14.mai er godkjent.  

2) Dialog med løypekjører fortsetter 

3) Søknad om støtte ( kr. 10000) til løypekjøring er sendt Sigdal kommune 

4) Fiskeforeningen: Se eget punkt i dette referatet 

5) Øke medlemstallet: Det er vanskelig å finne egnet plass til 

informasjonsmateriell fra hytteforeningen i bom-området. Forslag nå om å 

sette opp en pleksiglasskasse  e.l.i lite format for å oppbevare infobrosjyrer 

som man kan ta med seg ved passering av bommen. Må være lett synlig! 

6) Rutiner for referater: Sekretær vil sørge for at siste referat blir lagt på 

hytteforeningens Dropbox i vanlig word- format, og ikke bare i pages for Mac 

7) Stier: Astrid har, i samarbeid med grunneier Olav Traaen fra Rollag, skiltet 

og merket stien fra der bekken renner ut fra Grønnlitjenn sørover til 

Minneskleiv. Merkingen svinger først oppom til utsiktspunktet her hvor det fra 

tidligere står en turbok-kasse.   

- Neste prosjekt er å markere sommer- og vinterløype til Rausteinsvarden(?), 

men det gjenstår noen avklaringer her.  

- Vi ønsker også å lage et enkelt info/løype/sti-skilt (som VIPPS- skiltene?) 

som kan settes opp i krysset der Rollagsveien tar til venstre. Grunnlaget kan 

være vanlige kart for område. 



 

 

- Innsats i forhold til fiskeforeningen 

Hytteforeningens leder Knut Olav og styrets fiske-representant Roy vil ta 

kontakt med fiskeforeningen for å avklare hvordan de to foreningene kan 

samarbeide på best mulig måte. 

 

Avtaler med forretninger og medlemsfordeler 

Knut-Erik tar kontakt med de vi allerede har avtaler med. I tillegg Hageland. 

For å bekrefte medlemskap : Brev i e-post fra kasserer ved innbetalt 

kontigent? 

-  

- Dugnader.  

- I tillegg til tidligere planer for beising av sittegrupper ved Øgnevann ( Roy) og 

Grunntjenn ( Astrid?) er det- etter innspill fra medlemmer og andre brukere- 

behov for forbedring av eksisterende glopp over bekken som slynger seg 

gjennom myra nord for Traaenvann.  Knut Olav og Roy vurderer tiltakets 

omfang og målet er å få utført dette til høsten.  

- Astrid sjekker refusjon av utgifter til skilt o.l- jmfr. brev fra Trillemarka-

forvaltningen/ Trillemarkafondet 

 

Eventuelt:  

Olav Traaen fra Rollag/ Minneskleiv er positiv til guiding i Minneskleivområdet , 

om vi finner en lørdag som passer for fellestur.  Og om det er interesse blant 

medlemmene. 

Styremøter fremover: 

Uke 34 Torsdag 22.august 2019:  

Uke 41 Torsdag 10.oktober 2019:  

Uke 3 Torsdag 16.januar 2020: 

Uke 10 Torsdag 5.mars  2020: 

 

Årsmøtet 2020 er torsdag 9.april i uke 15 

 

Kolsås 20.juni, 2019 



 

 

Astrid Løken Nordgård 

   

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  

  

 

  

    


